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دعوای اینستاگرامی دوست کاشانی 
و وزارت ورزش

در پی شکس��ت غیرمنتظره امیدهای ایران 
براب��ر قط��ر درگیری های لفظی ش��دیدی میان 
مس��ؤولان وزارت ورزش و تیم امید رقم خورد تا 
جایی که این درگیری ها در فضای مجازی باعث 
تعجب همگان ش��د. ناظمی با انتقادی ملایم از 
سیاس��ت گذاران و مس��ؤولان تیم امی��د از آنها 
خواسته بود بیش��تر از نظرات سرمربی تیم ملی 
بهره مند بشوند. درست دقایقی بعد از پایان بازی 
ایران با قطر مازیار ناظمی، سخنگوی وزارت ورزش 
و جوانان در پیج اینستاگرامی خودش به تعریف 
و تمجید از کارلوس کی روش پرداخت و نوشت: 
»اگر کی روش به تیم قطر باخته که... بماند. کلی 
داستان داشتیم سر ماندن آقای کی روش حالا که 
با کلی هزینه هس��ت و یک فرصته برای فوتبال 
ایران، حالا راهش بدهید سر تمرین امید، از فکر 
و نظرش اس��تفاده کنیم. فرصت ها را از دس��ت 
ندیم، برای این تیم کلی هزینه ش��ده و سرمایه 
تمام مردم، اعم از آقای کی روش و کی روش��ی پور 
است این تیم. فرصت تاریخی صعود دارند، لج بازی 
نکنیم«.  همی��ن صحبت ها کافی ب��ود تا مدیر 
رسانه ای تیم امید پاسخ تندی به سخنگوی وزارت 
ورزش بده��د. علیپور در کامنت��ی برای ناظمی 
نوشت: »برای تو و رئیست که بدنیست چون همه 
تلاش��تون را برای نابودی فوتبال می کنید چون 
آدم خودتون رئیس فدراسیون نیست، ضمنا ادای 
حامیان کی روش رو در نیار که بهت نمیاد، شما و 
رئیست اول مشکلتون رو با کی روش و هر کسی 
که به رشد فوتبال کمک می کنه حل کنید و بعد 

به تیم امید بپردازید و...«. 

قرعه کشی عجیب بین 
پرسپولیس و استقلال

اس��تقلال  باش��گاه  هیات مدی��ره  رئی��س 
می گوید در صورتی که کارگروه تش��کیل شده 
در ش��هرداری مش��خص نکن��د ک��ه در نهایت 
ورزش��گاه ش��هید کاظمی به استقلال می رسد 
یا پرس��پولیس، در این رابطه قرعه کشی صورت 
می گیرد. مق��داد نجف نژاد درباره جلس��ه اش با 
افشارزاده و مس��ؤولان پرسپولیس و شهرداری 
در رابط��ه ب��ا وضعیت زمین ش��هید کاظمی و 
امام رضا)ع( گفت: جلس��ه بسیار خوبی بود و در 
نهایت قرار ش��د کارگروهی متشکل از شهردار، 
س��ردار رضایی رئیس تربیت بدنی ش��هرداری، 
بنده، افشارزاده، کاشانی و طاهری تشکیل شود 
و در ای��ن رابط��ه تصمیم گیری ص��ورت گیرد. 
نجف نژاد در پاس��خ به این سوال که در صورتی 
که استقلال و پرسپولیس روی ورزشگاه شهید 
کاظمی توافق نکنند، چه کسی این ورزشگاه را در 
اختیار می گیرد و آیا قرار است قرعه کشی در این 
زمین��ه رخ دهد، بیان کرد: در نهایت اگر توافقی 
شکل نگیرد، احتمال دارد یک قرعه کشی برگزار 
شود و پیشنهاد بنده این است این قرعه کشی در 
جایی برگزار شود که ملت ایران شاهد آن باشند 
و بهترین جا برای قرعه کشی برنامه 90 است. با 
این همه همان طور که گفتم این تنها در حالتی 
رخ می دهد که کارگروه تشکیل شده و طرفین 
به نتیجه نهایی نرس��ند. در مجموع اعتقاد دارم 
این اتفاق یعنی واگذاری 2 ورزشگاه به استقلال 
و پرسپولیس اتفاق بزرگی است که دل هواداران 

استقلال و پرسپولیس را شاد می کند.

هشدار AFC به فدراسیون فوتبال 
ایران

کنفدراسیون فوتبال آس��یا به تیم ملی امید 
ایران که در قطر به سر می برد هشدار داد چنانچه 
تخلف خود را تکرار کند جریمه خواهد شد. به نقل 
از سایت الشرق قطر، کنفدراسیون فوتبال آسیا به 
فدراس��یون فوتبال ایران درب��اره تخلف تیم ملی 
امید هش��دار داد. AFC اعلام کرد تیم ملی امید 
ایران که اکنون در قطر به سر می برد در نخستین 
تمرین خود دس��تورات تج��اری را رعایت نکرد 
و چنانچ��ه ای��ن کار را ادامه دهد، جریمه خواهد 
ش��د. کنفدراس��یون فوتبال آسیا همچنین علی 
 اسد، بازیکن تیم ملی امید قطر را به خاطر حضور 
دیر هنگام در نشس��ت خب��ری 5000 هزار دلار 
جریمه کرد. جدال 2 تیم ملی امید ایران و قطر در 
انتخابی المپیک ریو دو ژانیرو با پیروزی دو بر یک 
قطر به پایان رسید تا کار شاگردان خاکپور برای 

صعود به دور بعد سخت شود.

پایان مسابقات ورزشی ارتش
مسابقات آموزش��گاه های ارتش جمهوری 
اسلامی به پایان رسید. به گزارش روابط عمومی 
سازمان تربیت بدنی ارتش جمهوری اسلامی 
ایران، مسابقات آموزشگاه های ارتش »ج.ا.ا« در 
7 رشته به میزبانی مرکز آموزش شهید خضرایی 
نیروی هوایی برگزار ش��د ک��ه در پایان مرکز 
 آموزش تفنگداران دریایی منجیل  با قهرمانی در 
5 رشته شنا، فوتسال، دارت، آمادگی جسمانی 
و کاراته، مقام نخست را از آن خود کرد، مرکز 
آموزش��ی ش��هید خضرایی نیروی هوایی با 5 
نایب قهرمان��ی و مرکز آم��وزش تخصص های 
دریایی رشت با قهرمانی در رشته های تیراندازی 

و کشتی به ترتیب دوم و سوم شدند.

تلاش برای حل مناقشه باشگاهی ایران و عربستان
AFC کفاشیان امیدوار به سیاست

پیرو موضوع پرس��روصدای سیاس��ی قطع 
روابط دیپلماتیک یکجانبه عربستان سعودی با 
ایران، تیم های فوتبال این کشور قصد دارند از 
کنفدراس��یون فوتبال آسیا بخواهند مسابقات 
لیگ قهرمانان آسیا با تیم های ایرانی را در یک 
کشور بی طرف برگزار کند. این مساله می تواند 
تبعات دوسویه ای برای 2 کشور به همراه داشته 
باشد. این نگرانی وجود دارد که عربستانی ها از 
قدرت و نفود قومی خود با توجه به اینکه رئیس 
کنفدراسیون فوتبال آسیا شیخ سلمان بحرینی 
اس��ت، استفاده کرده و بازی را درنهایت به نفع 
خود تمام کنند. از طرف دیگر ایران نیز می تواند 
با توجه به ورود سیاست به زمین فوتبال از فیفا 
بخواهد فدراسیون فوتبال عربستان را مجازات 
کند. این مجادله اما در شرایط کنونی با سیاست 
سکوت کنفدراسیون فوتبال آسیا روبه رو شده 
اس��ت و آنها تنها گفته اند فض��ای موجود را با 
دق��ت زیر نظ��ر دارند و هن��وز وضعیت مانند 
گذش��ته اس��ت. این موضع گیری در شرایطی 
بیان شده که بس��یاری از رسانه های عربی در 
جنگی تبلیغاتی از موافقتAFC با درخواست 
عربستان سخن گفته بودند. همشهری ورزشی 
در ای��ن زمینه نوش��ت: »با این ح��ال به نظر 
می رس��د فدراس��یون فوتبال ای��ران تحرکات 
دیپلماتیک خ��ود را چراغ خاموش آغ��از  و با 
برخی از افراد در کنفدراس��یون فوتبال آس��یا 
رایزنی هایی کرده   است؛ ضمن اینکه فدراسیون 
فوتبال ایران درصدد است با فدراسیون فوتبال 
عربس��تان نیز به طور مس��تقیم تماس برقرار 
کند. این موضوع اما به دلیل قطع مناس��بات 
سیاس��ی با سفر به کشورهای همدیگر ممکن 
نیست و علی کفاشیان با توجه به نایب رئیسی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا و عضویت در هیات 
 اجرایی درصدد است با توجه به اینکه همتای 
عربستانی نیز در هیات اجرایی AFC عضویت 
دارد، در زمینه مشکل به وجود آمده درباره عدم 
حضور تیم های باش��گاهی عربستانی در ایران 
با آنها گفت وگو و مذاک��ره کند. در این زمینه 
اما مس��ائلی فنی هم وجود دارد که با توجه به 
بس��ته بودن سفارتخانه ها در 2 کشور، در روند 
اخذ ویزا نیز می تواند مشکل س��از شود. با این 
حال رئیس فدراس��یون فوتبال ایران اطمینان 
دارد هرگون��ه تصمیم سیاس��ی در این زمینه 
اثرات  بس��یار بدی را به جا می گذارد. براساس 
اطلاعات موجود قرار اس��ت مسؤولان فوتبال 
ایران با مس��ؤولان فدراسیون فوتبال عربستان 
در حاش��یه جلس��ه هیات اجرایی AFC برای 
حل مش��کل موجود تماس برق��رار کنند. این 
جدی تری��ن تلاش دیپلماتیک فوتب��ال ایران 
برای حل مناقش��ه س��فر نکردن باشگاه های 
عربستانی به ایران است که ظرفیت  نایب رئیسی 
کفاش��یان در AFC نیز در این زمینه قدرت 
بیش��تری به وی داده است. رئیس فدراسیون 
فوتبال اطلاع داد در حاشیه مسابقات انتخابی 
المپیک جلس��ه هیات اجرای��ی  AFC برگزار 
می ش��ود و او با همتای عربس��تانی اش در این 
زمین��ه گفت وگو می کند. کفاش��یان در عین 
حال به همشهری ورزشی گفت: »ما همیشه با 
سران فوتبال عربستان دوست و رفیق بوده ایم و 
می دانیم آنها نیز به دلیل شرایط سیاسی تحت 
فشار قرار گرفته اند و چنین برخوردی را نشان 
داده اند«. کفاشیان البته خیلی خوشبین نیست 
که عربس��تانی ها بعد از این دیدار طرح تحریم 
فوتب��ال ایران را از روی میز AFC بردارند چه 
آنکه »تابع سیاست های رژیم سعودی هستند« 
اما در عین حال می گوید فیفا و AFC در این 
زمینه اصول خدشه ناپذیر عدم دخالت سیاست 

در فوتبال را اجرا خواهند کرد.

آغاز استفاده از کارت سبز 
در فوتبال دنیا

فدراس��یون فوتبال ایتالیا ب��ه داوران کارت 
س��بز هم داد و آنها می توانند بع��د از بازی به 
بازیکن ی��ا بازیکنانی که بهترین رفت��ار را در 
زمین داش��تند چنین کارتی را بدهند. به نقل 
از س��ایت eremnews، داوران در فوتب��ال 
برای جریمه ک��ردن بازیکنان از 2 کارت زرد و 
قرمز استفاده می کنند. فدراسیون فوتبال ایتالیا 
تصمیم گرفت یک کارت رنگی دیگر به داوران 
بده��د که این بار ن��ه در جهت مجازات کردن 
بازیکنان بلکه برای قدردانی از آنها از این کارت 
اس��تفاده کنند. فدراسیون فوتبال ایتالیا اعلام 
کرد در هفت��ه جدید رقابت های س��ری B از 
کارت سبز هم استفاده خواهد کرد و داور بعد 
از پایان بازی می تواند به بازیکن یا بازیکنانی که 
رفتار خوبی در زمین از خود نشان دادند چنین 
کارتی را بدهد تا به نوع��ی از او قدردانی کند. 
قرار است این تصمیم بعد از امتحان پس دادن 
در رقابت های س��ری B در سری A هم عملی 
شود. رقابت های سری A یکی از جنجالی ترین 
و خشن ترین رقابت های باشگاهی در اروپاست 
و سران فدراسیون فوتبال این کشور می خواهند 

با چنین اقداماتی تا حدودی فضا را آرام کنند.

گزارش اخبار

مه�دی طاهرخان�ی: اعتم��اد ب��ه نف��س محمد 
خاکپور به خودی خود ی��ک امتیاز ویژه برای هر 
مربی ای به حس��اب می آید. تا جایی که یکی مثل 
 میلوتینوویچ آن را ستایش می کند و آن را حاکی از 

اعتماد به نفس سرمربی تیم امید می داند. 
اما چه ش��د که ناگهان پ��س از یک برد خوب 
مقابل سوریه، امیدها با شکست غافلگیرکننده برابر 
قطر تا آس��تانه حذف از گروه پیش رفتند؟ محمد 
خاکپور به مثابه مراد و مربی اش)مایلی کهن( علاقه 
چندان زیادی به توضیح ندارد. همانطور که درباره 
خط خوردن احمد نورالله��ی که حالا نبودش در 
میان��ه میدان بدج��وری به ذوق می زند، درس��ت 
شفاف سازی نکرد و فقط دم از مصدومیتی زد که 
وجود خارجی ندارد؛ اینکه چرا باید روزبه چشمی 
که در میانه میدان اس��تقلال چهره شد ناگهان به 
خط دفاعی برود و ناهماهنگی اش با دیگر مدافعان، 
اسباب شکست مقابل قطر را پایه ریزی کند.  اینک 
رگه هایی از افکار محم��د مایلی کهن را به وضوح 
می شود در تصمیمات محمد خاکپور مشاهده کرد. 
آنچه امروز بر س��ر روزبه چشمی می آید 20 سال 
قبل در دوبی بر س��ر کریم باقری آمد البته توسط 
مراد محمد خاکپور. جام ملت های 1996 امارات و 
در صورتی که کریم باقری یک فصل قبل بهترین 
هافبک پرسپولیس بود و عملا استراتژی استانکو 
روی حرکات او در میانه میدان طرح ریزی ش��ده 
ب��ود، ناگهان در آغاز تورنمنت و بازی مقابل عراق، 
مایلی کهن بزرگ ترین اش��تباه را انجام داد و کریم 
باقری را به خط دفاع برد. باقری در زمان تیم امید 
که زیر نظر حس��ن حبیبی هدایت می شد نشان 
داده بود به واسطه اعتماد به نفس فراوان و تجربه 
بسیار کمش، گزینه مناسبی برای دفاع نیست اما 
مایلی کهن برای اینکه نشان دهد استانکو به غلط 
کری��م را به میانه میدان برده، از او مقابل عراق در 
خط دفاع بازی گرفت و نتیجه اش باخت تیم ملی 
در اولی��ن بازی اش بود. اما آغاز رنس��انس فوتبال 
ایران زی��ر نظر مایلی کهن دقیقا از زمانی ش��روع 
ش��د که از بازی دوم به بعد سرمربی تیم دست از 
آزمون و خطا برداش��ت و با آوردن کریم باقری به 
وسط زمین، به کل ساختار هجومی تیم را عوض 
کرد.  حالا نه اینکه چش��می همانند باقری باشد 
 و تغییر پس��تش بتواند تیم امید ای��ران را به پرواز 

در بیاورد اما دس��ت کم چش��می در وسط زمین 
همان بازیکنی اس��ت ک��ه در اس��تقلال دیدیم. 
امیدواریم در بازی س��وم که نق��ش حیاتی برای 
امیده��ا دارد، خاکپ��ور همانن��د 20 س��ال قبل 
مایلی کهن دس��ت از آزمون و خطا بر دارد. دست 
نزدن به ترکیب بهتر، حضور ستاره ای مثل مهدی 
ترابی و کمی ریکاوری روحی می تواند آب رفته را 
به جوی بازگرداند. اگرنه اگر قرار باشد با همین متد 
پیش برویم و خاکپور همانند بازی با قطر تیمش 
را آرایش کند شاید با شکست برابر چین، بدترین 
وداع ممکن را با المپیک داشته باشیم.  پیش از این 
تیم های��ی به مراتب پرمهره تر از صعود به المپیک 
بازماندند و این ناکامی چیزی نیس��ت که موجب 
حیرت و غافلگیری کس��ی در ایران شود اما دست 
کم انتظار می رود بازیکنان در پست های همیشگی 
خود به میدان بروند و خوب ها نمانند برای بیست 
دقیق��ه انتهای بازی. اینکه پنالتی گل نش��ود هم 
چیز عجیب و متحیرکننده ای نیست همانطور که 
مسی و نیمار در چند ماه اخیر بارها این ضربات را 
خراب کردند اما اگر محم��د خاکپور در ایران بود 
و در ب��ازی حذفی اس��تقلال و نفت خوب ضربات 
پنالتی را مشاهده می کرد متوجه می شد آن شب 
روزبه چش��می چگونه توپ را از ورزش��گاه تختی 
روانه میدان بهارستان کرد و تیمش را تا یک قدمی 

حذف پیش برد. خیلی ها ضربات پنالتی خود را از 
دست می دهند اما دست کم قبلا سابقه گل کردن 
آنها را داشتند. چیزی که ما دست کم این فصل در 
بازی های رسمی از روزبه چشمی )بازیکن و کشف 
مورد علاقه محمد مایلی کهن از باش��گاه مقاومت 

تهران( ندیدیم. 
ابراهیم زاده: حرف ه�ای مایلی کهن تیم را از  ■

روند اصلی خارج کرده
سرمربی اسبق تیم  ملی فو تبا ل می گوید قبل از 
حضور مه��دی ترابی در ترکیب تیم امید یک کار 
تاکتیکی هم نداش��ت.  منصور ابراهیم زاده درباره 
دی��دار روز جمعه ای��ران و قطر در مرحله انتخابی 
المپی��ک 2016، اظها ر کرد: ما یک ش��روع خوب 
داشتیم و آخر بازی هم دست ما بود اما شکاف های 
ظریفی در ترکیب تیم  ملی وجود داش��ت. قبل از 
آمدن ترابی هیچ کدام از بازیکنان جناحین چپ و 
راست تیم  ملی که میلاد و مهرداد محمدی بودند 
نتوانستند عبورهای یک نفره داشته باشند. وقتی 
چنین اتفاق��ی نمی افتد، باید به س��مت کارهای 
ترکیبی برویم. ما حتی نتوانستیم کارهای ترکیبی 
دو نفره هم داش��ته باشیم.  او ا ضافه  کرد : تیم قطر 
آگاهانه به سمت عقب رفته بود و مهاجمان آنها در 
طول بازی میان مدافعان تیم  ملی حضور داشتند. 
هیچ وقت این مهاجمان به کناره های زمین نیامدند 

و زمان��ی که توپی به کناره ه��ا می آمد تغییر فضا 
می دادند. این مس��اله قابل توجهی است. ترکیب 
تیم  ملی در ای��ن دی��دار 1-4-1-4 بود و علیرضا 
نقی زاده مقابل مدافعان تیم  مل��ی بازی می کرد و 
کریم��ی و رحمانی هم مقابل او قرار داش��تند اما 
قطری ها با ترکیب 2-4-4 خطی به میدان آمدند. 
در مقابل چنین تیمی باید حرکات ترکیبی داشته 
باشیم.  مربی اسبق تیم  ملی فو تبا ل در ادامه گفت: 
وقت��ی تیم آنها عقب می رفت و ما به س��مت جلو 
می آمدیم ناخودآگاه خط آفساید تشکیل می شد 
اما ما از ابتدای بازی اصرار به آفسایدگیری داشتیم. 
نباید تفکر ما این چنین باش��د. گل قطری ها روی 
آفسایدگیری اشتباه مان به دست آمد. مطمئنم که 
از گروه م��ان صعود می کنیم ام��ا برای مرحله بعد 
باید بر نامه ریزی بهتری داشته باشیم.  ابراهیم زاده 
درباره بازی کردن بازیکنانی مانند چشمی، کنعانی 
و دانشگر در پس��ت های غیرتخصصی شان، اظها ر 
ک��رد: درباره این س��وال باید مربی تیم  ملی جواب 
دهد. من نمی دانم کنعانی در بازی های گذش��ته 
در چه پس��تی به میدان می رفته، بهتر اس��ت در 
این باره صحبتی نکنم اما مس��اله محس��وس این 
بود که کنعانی نمی توانس��ت وظایف هجومی یک 
مدافع راست را انجام دهد. کارشناسان در فو تبا ل 
نوین معتقدند اگر بازیکنان در پست های تخصصی 
و فوق تخصص��ی خود به میدان بروند بازی های به 
مرات��ب بهتری را به نمایش خواهند گذاش��ت.  او 
همچنین نس��بت به اعتراض برخی اعضای کادر 
فنی تیم  مل��ی امید به حض��ور کارلوس کی روش 
در قطر و تماش��ای بازی های ای��ن تیم نیز گفت: 
اعتقاد من این است که سرمربی تیم  ملی تا جایی 
ک��ه می تواند باید بازی تیم های زیر مجموعه خود 
را تماش��ا کند. این موضوع در تمام کشورها رایج 
است و فکر نمی کنم تماشای بازی توسط کی روش 
مشکلی داشته باشد و اتفاقا این موضوع در آینده 
تاثیرات مثبتی خواهد داشت.  مربی اسبق تیم  ملی 
فو تبا ل درب��اره اظهارات محمد مایلی کهن پس از 
دی��دار با قطر گف��ت: این موضوع به فدراس��یون 
فو تبا ل بازمی گردد که نتوانس��ته به خوبی اعضای 
زیرمجموعه خود را مدیریت کند. برخی صحبت ها 
روی بازیکنان هم تاثیرگذار اس��ت و آنها را از روند 

اصلی خودشان دور می کند. 

کمتر کسی فکر می کرد حسین عبدی که یکی 
از بالاترین مدارک مربیگری را از یوفا در اختیار دارد 
عوض مربیگری در پرس��پولیس به سراغ کارهای 
مدیریتی ب��رود. کاپیتان اس��بق قرمزها که فصل 
قب��ل در کادر فنی حضور داش��ت در این فصل به 
خاط��ر رابطه خوب با علی اکبر طاهری به عضویت 
هیات مدی��ره باش��گاه در آمد و حالا مش��اور ویژه 
مدیرعامل در امور فنی به حس��اب می آید. اتفاقات 
اخیر در باش��گاه موجب شد س��راغ او برویم و در 

این باره نظرات او را جویا شویم.
  چندی پیش سوش�ا مکانی دچار مشکلاتی شد 
و بعد از چند روز از زندان آزاد شد و برای مشخص 
ش�دن وضعیتش به باش�گاه آمده بود. سوش�ا در 

پرسپولیس ماندنی است؟
ما براس��اس قانون عمل می کنیم. باید ببینیم 
مسؤولان قضایی درباره او چه تصمیمی می گیرند و 
آیا او می تواند برای تیم بازی کند یا خیر. اگر بتواند 
بازی کند، در هیات مدیره مطرح می کنیم تا درباره 
او تصمیم گیری کنیم. مطمئنا ما به دنبال تعامل با 

سوشا هستیم تا فوتبالش نابود نشود.
  باشگاه برای حل مشکل مکانی کاری انجام داده 

است؟
بله، بسیار زیاد. طاهری چندبار به دادسرا رفت 
و پیگیر وضعیت سوش��ا بود. باش��گاه تا جایی که 
قانون اج��ازه بدهد از مکانی حمایت می کند البته 
ما بی اخلاقی را تایید نمی کنیم اما مکانی دروازه بان 
است و باید طوری با او برخورد کنیم که فوتبالش 
نابود نش��ود. به خاطر یک اشتباه نباید زندگی یک 

فوتبالیست را به کل نابود کرد.
  پس فعلا بحث فسخ قرارداد مکانی مطرح نیست؟

خی��ر. فعلا وضعی��ت این دروازه بان مش��خص 

نیست. پس چرا باید درباره فسخ قراردادش تصمیم 
بگیریم؟ امیدواریم هرچه زودتر مشکلش حل شود 

و به فوتبال بازگردد.
  با توجه به مشکلات موجود برای مکانی آیا بهتر 

نبود با جدایی صادقی مخالفت می کردید؟
زمانی که بحث جدایی صادقی در هیات مدیره 
مطرح شد، هنوز مش��کلی برای سوشا ایجا نشده 
ب��ود. من اعتق��اد دارم هر بازیکن��ی می تواند برای 
آینده اش تصمیم بگیرد. صادقی هم احساس کرد 
اگر به باش��گاه دیگری ب��رود می تواند بازی کند تا 
دیده ش��ود و پیشرفت کند. البته مدیریت باشگاه 
درحال حاضر به دنبال جذب گزینه مناسبی برای 
پست دروازه بانی است. تا به حال هم با گزینه های 
مختلفی مذاکره ش��ده اس��ت و در چند روز آینده 

هواداران خبرهای خوشی را می شنوند.
  آیا هیات مدیره هم در بحث جذب بازیکن به کادر 

فنی مشورت می دهد؟
در بحث ج��ذب بازیکن فق��ط کادر فنی نظر 
می دهد. زیرا آنها هستند که باید پاسخگوی نتایج 
باش��ند. ما در هیات مدیره سیاس��ت های کلان را 
تدوین می کنیم و سعی داریم با کمک هم مشکلات 

بزرگ را حل کنیم.
  گویا این روزها وضع مالی باش�گاه خوب ش�ده 
و توانس�تید بخش�ی از مطالبات هادی نوروزی را 

پرداخت کنید.
از همان ابتدا هم می خواستیم مطالبات نوروزی 
را پرداخت کنیم اما مشکلات قانونی در راه ما وجود 

داشت. از خانواده نوروزی خواستیم مشکلات مربوط 
به انحصارورثه را حل کنند تا بتوانیم مطالبات او را 
پرداخت کنیم. با کارهایی که انجام شد، مشکلات 
برطرف ش��د و توانستیم بخش��ی از آن را بدهیم. 
ان شاءالله در آینده نزدیک نیز باز هم بخش دیگری 
از طلب هادی نوروزی را پرداخت خواهیم کرد. این 
کمترین کاری است که از لحاظ قانونی و اخلاقی به 
روی دوش باشگاه است. اما متاسفانه عده ای بدون 
اطلاع از اصل داستان چندی قبل مدعی بودند که 
پرسپولیس، نسبت به این موضوع بی تفاوت است. 
خدا را ش��کر مصاحبه های اخیر خان��واده مرحوم 
نوروزی موید این واقعیت اس��ت که باشگاه در این 
مورد به بهترین شکل ممکن کار خود را انجام داده 

است.
  گفتید در جلسات هیات مدیره به مشکلات کلان 

باشگاه می پردازید. در این مورد صحبت می کنید؟
بل��ه. در آخرین جلس��ه هیات مدی��ره درباره 
ساخت وس��از باش��گاه و همچنی��ن در رابط��ه با 
درفشی فر صحبت هایی شد. همچنین صحبت هایی 
درباره هادی نوروزی، سوشا مکانی و ایمان صادقی 
ص��ورت گرفت. ما می خواهیم زیرس��اخت هایی را 
درست کنیم که بتوانیم بازیکنان جوانی را معرفی 
کنی��م و ب��رای این کار بای��د از راه��کار عملیاتی 
استفاده کنیم که در هفته های آینده از این راهکار 
پرده برداری خواهیم کرد. در این باره بحث های فنی 
و بحث اجتماعی وجود دارد اما بحث های بودجه و 
موضوعات اقتصادی اش تمام شده است. ما برای این 

کار نیاز به کمک همه از جمله خبرنگاران داریم.
  آیا در این جلسات درباره تمدید قرارداد صحبت 

کرده اید؟
درست اس��ت تیم نتایج خوبی گرفته  اما تا به 
امروز درباره تمدید قرارداد برانکو صحبتی نکرده ایم 
البته او تا پایان فصل قرارداد دارد و به امید خدا در 
انتهای لیگ در این باره تصمیم درستی می گیریم. 
وقتی هواداران از برانکو راضی هس��تند این به آن 
معناست که باشگاه و هیات مدیره هم از این مربی 

رضایت دارد.
  در این مدت که ش�ما ع�وض مربیگری ترجیح 
دادید کارهای مدیریتی انجام دهید، آیا از عملکرد 

خودتان رضایت دارید؟
از آن روزی که به باش��گاه پر س��پولیس آمدم 
هیات مدی��ره جدی��د در تلاش بود تا ب��ا طراحی 
ساختارهایی نوین، باش��گاه پر سپولیس را اصولی 
اداره کند و کمک کنیم بحث درآمدزایی باشگاه  به 
جایی برسد که از نظر مالی بتواند هزینه های خود را 
پرداخت کند. در این امر هم تلاش های شبانه روزی 
انجام ش��د و در حال  حاضر با توجه به قراردادهایی 
که منعقد ش��ده می توانیم بگوییم که هزینه های 
جاری باش��گاه به صورت کامل تامین می شود، اما 
سیاست ما به گونه ای است که سعی داریم بخشی 
از بدهی های گذشته را پرداخت کنیم و درآمدهای 
باشگاه را به حدی برس��انیم که علاوه بر پرداخت 
هزینه های جاری بتوانیم ساختارهای خوبی را هم 
برای باشگاه تهیه کنیم. هدف اصلی و غایی ما این 
اس��ت که تیم را به باش��گاه به معنای واقعی کلمه 
نه نمادین مبدل سازیم. اینکه حسین عبدی چقدر 
موفق ب��وده را دیگران باید بگویند اما خودم تصور 

می کنم تا حدود زیادی گام هایم مثبت بوده است.

روزبه چشمی و داستان 20 سال قبل کریم باقری

آزمون و خطای تکراری خاکپور و مایلی کهن

گفت وگوی »وطن امروز« با عضو هیأت مدیره پرسپولیس

عبدی: برای تمدید قرارداد برانکو تا آخر فصل صبر می کنیم

داوری


